
 

 

Grundejerforeningen Munkerisparken 
Referat af bestyrelsesmøde 2016-1 
Tid og sted: 3. februar 2016, kl 1930 hos Vagn (nr. 36)  
Tilstede:  Max Jensen, nr. 58, formand 

Vagn Sylvest, nr. 36, kasserer 
Ole Krogh Andersen, nr. 52, bestyrelsesmedlem 
Jørgen Rønnest, nr.60, bestyrelsesmedlem  

Afbud Martin Plambech, nr. 45, bestyrelsesmedlem 
Dagsorden: 
1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 
2. Meddelelser (f.eks. kontakt til formanden fra medlemmer af foreningen) 
3. Kommunekontakt  
4. Fordeling af opgaver (konstituering) 
5. Daglig drift (f.eks. fællesarealer, gartner, stier) 
6. Generalforsamling  
7. Økonomi (status)  
8. Evt. 
 
Ad 1: Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 
Mødets dagsorden samt referatet fra sidste møde (26. november 2015) blev godkendt. 
 
Ad 2: Meddelelser 
Nr. 39 er sat til salg.  Der var enighed i bestyrelsen om fortsat at undlade at opkræve honorar for udfyldelse 
af oplysningsskema fra ejendomsmæglere (om medlemskab af grundejerforening). Til gengæld forventes 
det at ejendomsmægleren informerer om købers mailadresse. 
Ad 3: Kommunekontakt 
Der var tilslutning til at formanden havde videreformidlet ønsker til Rudersdal kommune fra nr. 3, nr. 13 og 
nr. 22 om beskæring af de store træer på volden ved Birkerød Parkvej. Den videre kontakt til kommunens 
forvaltning overlades til de direkte berørte. 



 

 

Ad 4: Fordeling af opgaver 
Den nuværende opgavefordeling bekræftedes herunder Ole Krogh Andersen (nr. 52) som næstformand. 
Ad 5: Daglig drift 
Ønsket fra Romme (nr. 49) om beskæring af beplantning på fællesarealet er løst.  Bestyrelsen vil tage kontakt til gartneren og til Rudersdal kommune for at få tilbud for at slå græsset i forbindelse med at kontrakten med spejderne er udløbet. Det forventes at spejderne vil være interesseret i at forlænge aftalen. De indkomne tilbud kan så præsenteres på generalforsamlingen.  
 Ad 6: Generalforsamling 
Udkast til beretning og indkaldelse og dagsorden blev drøftet og godkendt med enkelte ændringer. 
Det konstateredes samtidig, at der ikke er fremkommet forslag til generalforsamlingen fra medlemmer 
inden den vedtægtsbestemte frist, 1. februar. 
Der var enighed om at undersøge om der var interesse for at genoplive et Skt. Hans arrangement med 
bål(på fad), grillmuligheder og lidt vand, vin og øl.  
Bestyrelsen godkendte regnskab for 2015 og budget og kontingent for 2016 til forelæggelse på 
generalforsamlingen. 
Jørgen (nr. 60) oplyste at han beklageligvis ikke kunne deltage i generalforsamlingen. 
 Ad 7. Økonomi (status)  
Ingen bemærkninger 
 
 Ad 8: Evt. 
Ingen bemærkninger. 
Ref.: Jørgen 


